
Odgovori na svetniška vprašanja  

 

Odgovor na pobudo svetnika Rajka Likarja glede nabav opreme za kuhinjo OŠ Otlica  

Javne zavode ob pripravi proračunov in rebalansov proračunov pozovemo na napoved 

potrebnih in nujnih investicij za prihodnje 4 letno obdobje. Po pridobitvi vseh podatkov se glede 

na nujnost (npr. preprečitev večje škode, nujno potrebno za delovanje…) in proračunske 

zmožnosti, posamezne investicije vključijo v predlog proračuna. Zavodi bodo pozvani za podajo 

predlogov ob rebalansu proračuna 2025.   

Pripravila: Katarina Ambrožič  

 

Odgovor na pobudo svetnice Nade Pirjevec glede spremembe območja POŠ Vrtovin  

Šolo Dobravlje smo prosili, da se opredeli do pobude za spremembo šolskega območja 

podružnice Vrtovin in sicer v smeri, da bi se šolsko območje podružnice Vrtovin zaokrožilo še z 

vasema Kamnje in Potoče, ki sedaj spadata pod podružnico šole Skrilje. Šolsko območje 

podružnice Vrtovin bi tako po spremembi obsegalo območja vasi Vrtovin, Kamnje in Potoče, 

šolsko območje podružnice Skrilje pa vasi Skrilje, Stomaž, Dobravlje in Brje. Sprememba 

območja namreč vpliva na obe podružnici – Vrtovin in Skrilje.   

Pripravila: Katarina Ambrožič  

 

Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnika glede izvajanja nadzora medobčinske redarske 

službe na območju avtobusnega postajališča na Colu 

Na dobljeno vprašanje glede Cola, odgovarjam sledeče: 

Ob upoštevanju znanega  dejstva o problematiki prometa motornih vozil v vasi Col, 

Medobčinsko redarstvo izvaja poostrene kontrole prometa, tako rekoč celo leto vsaj dvakrat na 

teden predvsem mirujoči promet (bivša pošta, šola…). 

V mesecu novembru letos smo dodatno uvedli nadzor pri avtobusnem postajališču pri osnovni 

šoli, in sicer po pridobitvi informacije s strani osnovne šole o najbolj frekventnem delu dneva – 

med 13.00 in 14.00.  V tem času obvezno zagotavljamo  enega občinskega redarja s službenim 

vozilom vsaj dvakrat na teden. 

Na tak način želimo prispevati k zmanjšanju hitrosti mimo vozečih vozil in tudi zagotavljati 

neoviran in varen prevoz otrok z avtobusi in kombiji. 

S strani policijske postaje Ajdovščina pa smo informirani o njihovih aktivnostih pri meritvah 

hitrosti. 

 

Pripravil: Dušan Bremec, inšpektor – vodja medobčinske inšpekcijske in medobčinske redarske 

službe; Medobčinska uprava Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda 

  



 

Odgovor na pobudo Dragana Keber 
V teku je priprava projektne dokumentacije za ureditev zelenih površin na območju pokopališča 
v Ajdovščini (skladno s projektom, za zeleno infrastrukturo v urbanih naseljih).  
V sklopu širitve pokopališča so tako predvidene površine s poudarkom oblikovanja zelenih 
površin tako pri posameznih delih območja in objektov, kot na celotnem pokopališču, in sicer:  
za širitev obstoječega pokopališča z organizacijo grobnih polj in konceptom zasaditve, za žarne 
pokope in žarni zid, površine za raztros pepela s skupnim obeležjem (z napisi imen pokojnih) ter 
za muslimanski del pokopališča.  
Ureditev zunanjih površin pokopališča pa zajema: ureditev funkcionalnih površin na SV in SZ 
robu območja kot parkovna ureditev, tudi kot protivetrna zaščita, širitev (zelenega) parkirišča, 
ureditev dodatnih dostopov do pokopališča, ureditev potrebne infrastrukture (meteorna 
kanalizacija, osvetlitev, s poudarkom na inovativnih predlogih za ohranjanje narave), ureditev 
(peš in intervencijske) poti na zahodnem robu pokopališča, (povezovanje območja ob 
Lokavščku, med stadionom in pokopališčem, do Goriške ceste) ter ureditev parka na južnem 
robu območja, pred južnim vhodom v pokopališče, kot vstopno točko v ožje mestno jedro, 
povezovalna površina različnih namenskih rab prostora (pokopališče, stanovanjski bloki, druge 
storitvene dejavnosti,..) (»igrivi park«).  
Na pokopališču morajo biti urejene površine za klasične grobove (enojni, dvojni), žarne grobove, 
prostor za raztros pepela in prostor za anonimne pokope, skladno z Odlokom o pokopališkem 
redu v Občini Ajdovščina. Določitev tipa pokopališča je predmet tudi projektne rešitve (klasično, 
parkovno, gozdno, kombinacija…). 
V času priprave projekta bodo obravnavane in vključene tudi vaše pobude. 
 
Pripravila: Marica Žen Brecelj  
 

 

Odgovor na pobudo Valentina Krtelja 
Na KSD smo že naslovili prošnjo, da drevo pregledajo ter, če je to potrebno, odstranijo oziroma 
ustrezno porežejo. 
Klop nasproti gozdne uprave bomo namestili, vendar zaenkrat brez nadstreška, saj moramo  za 
tak poseg  pridobiti soglasje upravljalca ceste DRSI. 
Tartanska podlaga na košarkarskem igrišču je bila pregledana s strani usposobljenega izvajalca. 
Sanacija podlage bo izvedena v sklopu investicije prenove rokometnega igrišča. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 

Odgovor na vprašanje Harija Bata v zvezi s pripravo OPPN Vipavski Križ 

Občinska uprava je na Zavod za varstvo kulturne dediščine Slovenije – Območno enoto Nova 

Gorica (v nadaljevanju: ZVKDS) poslala dopis s prošnjo za sestanek vezan na pripravo 

Občinskega podrobnega prostorskega načrta Vipavski Križ (v nadaljevanju: OPPN Vipavski Križ) 

oz. pripravo konservatorskega načrta za naselje Vipavski Križ, kot je določeno v posebnih 

usmeritvah za pripravo OPPN po 153. členu Občinskega prostorskega načrta Občine Ajdovščina 

(v nadaljevanju: OPN). 



Občina je prejela odgovor, da se Območna enota Nova Gorica, kot tudi Ministrstvo za kulturo 

strinjata, da izvedba konservatorskega načrta kot tudi samega OPPN za omenjeno naselje iz 

vidika varovanja kulturne dediščine ni potrebno, saj se je zaradi vložka in truda konservatorjev 

sam prostor Vipavskega Križa razvijal skladno s pričakovanji in konservatorsko stroko. Prav tako 

je v naselju že izvedena večina komunalnih vodov in ustroj tlaka, pri čemer je tudi ZVKDS stalno 

sodeloval. Stavbno tkivo naselja je v večini obstoječe in večjih novogradenj ni pričakovati. 

Občina bo zdaj proučila možnost, kako omogočiti pozidave v predhodno obstoječih strnjenih 

pozidavah. Nakazana je namreč želja več investitorjev, da se na območju ruševin, kjer so 

trenutno vrzeli v strnjeni pozidavi, ponovno pozidajo objekti. Po trenutno veljavni zakonodaji in 

prostorskem aktu pa to ni mogoče, saj bi šlo za novogradnjo in bi bilo potrebno upoštevati vse 

potrebne pogoje za tovrstno gradnjo (vključno z odmiki). Občina v tej smeri išče rešitve k 

razrešitvi omenjene problematike. 

Pripravila: Eliana Humar 

 


